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Styrelsemöte Fjärdhundra sportklubb
Datum: 2020-12-13
Plats: TEAMS
Tid: 19:00
Närvarande: Martin Lindbom, Robert Schyman, Johan Engwall, Monica Enqvist, Anna Sager, Maria 
Hägglöf

§1. Mötets öppnande

Ordförande Martin Lindblom öppnar mötet.

§2. Godkännande av dagordning
Samtliga godkänner dagordningen för mötet.

§3. Godkännande av föregående protokoll
Föregående protokoll godkännes.

§4. Ekonomi
Oktober:
+54.887,20
På bank: 598.132,60

November:
-15.166,60
På bank: 582.966,0

§5. Ordförande har ordet
-Möte i början av månaden med representanter från a-laget för att arrangera laget. 
-Vart på en valberednings möte. 
-Blivit utsatt för bedrägeriförsök, mail från Martin till Annika, där en summa pengar begärdes föras över 
till ett konto. 
-Bokat träningstider för fotbollslaget.
-Erbjudande från sportgrossisten om att de ska bli nya leverantörer av matchkläder.
-Vart i kontakt med kommunen rörande belysningen av grusplanen vid fjärdhundrabadet.
-Presentkort på NB oljor gick ej få fram, men de var intresserade av annan typ av sponsring av föreningen 
i form av skyltning. 
-Badminton projektet fortgår. 
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§6. Rapport från sektionerna       
-Fotboll
Upplandskuppen är vi anmälda till och första matchen är 28 januari. 
Svårt att få träningstider på konstgräset inne i Enköping, men att få träna i Heby ska undersökas om 
spelarna kan tänka sig ta till dit. 
Spelarna i A-laget önskar få träna i Fanna eller Korsängen i Enköping på lördagar. 
Seriespelets anmälan öppnar nu som vi kommer att anmäla A-laget till. 
Martin och Johan kommer att stämma en träff med A-lagets spelare. 
 
-Handboll
Träningarna fortlöper fram till juluppehållet.

-Innebandyn
Träningar har ställts in i sjukfrånvaro av tränarna. Lagen tar juluppehåll fram till vecka 3, ett lag fortsätter 
sin träning över julen. 
De nya målvakts grejerna var mycket uppskattade men de var väldigt små i storlekarna och passade inte 
flertalet spelare. 
Innebandy herrarna fortsätter med Covid badminton till efter jul.

-Skidor/ Friskvård/Barngymnastik
Avvaktar med att dra igång barnaktiviteter tills läget förändras. 
Skidorna avvaktar tills det kommer kyla och snö.
Friskvården kör på som vanligt med tanke på avstånd och med hopp om att kunna få till uteträningar. 
Dialog förs med kommunen och att koppla på lamporna men det går långsamt.

-Festkommittén
Avvaktande p.g.a rådande omständigheter.
Badminton arrangemanget har fått en notis i tidningen och genererade i att personer vill komma och 
spela. Cup eller tävling var planerad men blir troligtvis inställt.

§7. Föranmälda frågor

 Aktiviteter under jullovet??
Eventuellt fortsätta med badminton aktiviteten. Martin undersöker hur det ser ut. Ingen annan 
aktivitet kommer att ske under jullovet. 

 Valberedningen
Saknar personer till den kommande styrelsen då många kommer att lämna. 

 Årsmötet.
7/2-21 
Annonseringen om mötet planeras att ske digitalt om rådande situation fortsätter.
Ett mail kommer att gå ut till medlemmarna för möjlighet av inlämnade av motioner till 
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kommande styrelsemöte för att styrelse ska hinna behandla dessa till kommande årsmöte då 
kallelsen kommer att gå ut. 

§8. Övriga frågor

-Kakförsäljning
Leveransen av kakorna är i full gång och tävlings resultatet planeras att publicerat i mellandagarna.

§9. Nästa möte
Datum: 10/1-21 
Tid: 19:00
Plats: Mellevi

§10. Mötets avslutande
Ordförande Martin Lindbom avslutar dagens möte och tackar alla för deras deltagande. 


